



编号/Our Ref : MSMDA/IHoliday/04042017

日期/Date : 03/04/2017

**事项: 24/4/2017 “第 15 任国家元首登基” 列为特别公共假期**

谨此通知，政府根据 1951 年公共假期法令第 8 条文（Akta369 及 P.U.(A) 511/2005）下，宣布将 24/04/2017（星期一）第 15 任国家元首莫哈末五世登基日，列为特别公共假期。

根据 1951 年公共假期法令第 8 条文及 1955 劳工法令第 60D（1B）条文下部长所宣布的假期，必须遵守。”

因此， 敬请所有会员商家遵从。

马来西亚钢材五金商会  
秘书处 敬启

**NOTICE**

To All Members ,

**Re: Installation of the 15<sup>th</sup> Agong of Malaysia on 24/04/2017 (Monday) declared as a Special Public Holiday**

---

In conjunction with the Installation of the 15<sup>th</sup> Agong, The Sultan Muhammad V of Kelantan, the government has recently declared 24<sup>th</sup> April 2017 (Monday) as a Special Public Holiday under Section 8 of The Holidays Act 1951 (Akta369 & P.U.(A) 511/2005) .

In accordance to the Employment Act 1955 Section 60D (1B) clause, which stated that:

“On any day declared as a public holiday under section 8 of the Public Holiday Act 1951 by The Minister, shall be treated as a compulsory holiday in addition to the said 11 gazetted public holiday under Section 60D (1A) of The Employment Act 1955. ”.

Therefore, all members are advised to follow.

The Secretariate  
MSMDA